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1. CONSULTA PÚBLICA DE LA REVISIÓ ANTICIPADA DEL PLA HIDROLÒGIC DE LA 

DEMARCACIÓ HIDROGRÀFICA DE LES ILLES BALEARS CORRESPONENT AL 
SEGON CICLE (2015-2021) APROVAT MITJANÇANT EL RD 701/2015 DE 17 DE 
JULIOL APORTACIONS I SUGGERIMENTS 
Començar intervenint el Conseller de Medi Ambient Vicenç Vidal en el qual s’està 
duent a terme una revisió anticipada del Pla Hidrològic de les Illes Balears. Digué que 
aquesta junta d’aigües de Mallorca no es reunia des del 2008. En dita presentació es 
mostren les actuacions i les infraestructures a realitzar en els propers anys. Aquesta 
aprovació de revisió anticipada es va atorgar 6 mesos per fer aportacions, d’aquest 
temps ja n’han passat 3 per açò és molt important revisar aquesta documentació per 
lo que pogués ser d’interès de cada ajuntament. A continuació pren la paraula la 
Directora General de Recursos Hídrics en el qual fa una explicació molt acurada del 
Pla Hidrològic aprovat en anys anteriors, les mancances que s’han observat i per açò 
es proposa aquesta revisió. S’ha de tenir en compte que açò també ve marcat per la 
Directiva Marc de l’aigua en el qual ordena un cicle de planificació. També s’ha de 
tenir en compta la Directiva Marc Europea que ralla de la recuperació de costos del 
cicle de l’aigua, per açò en aquesta revisió anticipada hi ha canvis substancials que 
s’han dirigit a incorporar l’estudi de recuperació de costos del servei d’aigua, també 
els costos ambientals i també costos financers. Donada la situació actual de la 
sequera i tenint en compte que l’aigua és un recurs escàs, es proposa no atorgar 
nous pous en zones que estan sobreexplotades ara bé, hi ha excepcionalitats per ús 
agrari o urbà. Dins tota aquesta exposició es pretén assolir els compromisos 
conquerits per a l’any 2033. També en l’apartat de canvis principals s’ha incorporat la 
figura de reserva fluvial que han quedat recollits diferents indrets de l’illa com són 
Termelles, Mortitx, Gorblau i alguns més.  

    
 
 

 
Nom del representant: LLORENÇ CARRETERO TUDURÍ 
 
Ajuntament de: SANT LLUÍS 

 
Nom de la Comissió a la qual ha assistit: JUNTA INSULAR D’AIGÜES DE MALLORCA 
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Amb els canvis introduïts també augmentar els requisits per a la obtenció de drets 
presentant cèdula d’habitabilitat de les vivendes, contemplar les fonts d’aigua que tenim 
disponibles, és imprescindible també fer plans de fuites, també amb sequera quines 
actuacions a nivell local es tenen previstes, també un pla de reutilització d’aigües 
regenerades per fer barreres d’aigua dolça per evitar la intrusió de l’aigua de la mar, un 
apartat especial per els ajuntaments que amb el pla de sequera que es va aprovar ens 
demana fer els deures de fer un pla de gestió de l’aigua en el qual ha d’expressar no tan 
sols lo existent sinó els pous de reserva i pous de garantia per poder garantir 
l’abastament. En tot açò aquestes informacions es trobaran en les pàgines de la 
Conselleria de Medi Ambient en el portal de l’aigua. A continuació hi va haver tot una 
sèrie d’intervencions dels membres assistents en el qual van enrequir el debat i 
expressant cadascún la seva opinió atenent a lo que s’havia explicat anteriorment. Em 
queda clar que la part agrària segueix reivindicant es tenir suficient aigua per regar i 
també queda clar que com ja s’ha dit l’aigua es un bé escàs, s’ha de tenir molta cura 
d’ella i s’ha de fer molta pedagogia de bones practiques de l’0us d’aquest element tan 
essencial. 
 
 

2. TORN OBERT DE PARAULES 
 
No hi va haver intervencions 
 
 

Donada la informació facilitada en el qual comprenc tot una sèrie d’informació vinculada 
a execució d’infraestructures per el control i millora del domini públic hidràulic instal·lació 
de comptadors etc. atenent que hi ha actuacions que haurà de desenvolupar ABAQUA 
algunes altes la direcció general de recursos hídrics i algunes molt vinculades als 
ajuntaments tenint en compte que d’aquestes actuaicions també hi ha pressupostos 
reflectats en aquesta documentació seria molt important que els ajuntaments repassis 
dita informació per l’afectació que se’ls hi pogués sobrevenir. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


